
  

                                

 
  
  

Protokoll fört vid styrelsemöte 16 september 2024 (möte nr 8),  

digitalt via Teams, ett förberedande möte inför årsmötet  

den 20 oktober.  
 

Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Lennart Nordberg, Christer Grähs,  

Maria Ohlsson, Bobbo Jovic och Marie Ynner  

  

Frånvarande: Roger Wiklund   

  

§ 63. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug.  

  

§ 64. Ekonomi  

Lennart informerade om det ekonomiska utfallet som visar på ett minusresultat på cirka 
28 000 kronor. Fullständig ekonomisk rapport kommer att publiceras på hemsidan inför 
årsmötet.  
 
Styrelsen diskuterade olika förslag för att stabilisera ekonomin under kommande 
verksamhetsår, såsom höjda medlemsavgifter (se separat punkt), sänkta lokalhyror till 
klubbarna, från 1 500 kronor till 1 000 kronor (fortsatt full kostnadstäckning för hyrd lokal) 
samt att startavgifterna vid DM-tävlingarna höjs till 250 kronor.   
 

§ 65. Medlemsavgiften 

Styrelsen kommer föreslå årsmötet att medlemsavgiften till Hallands Bridgeförbund höjs med 

30 kronor, vilket skulle innebära en medlemsavgift på 60 kronor. En höjning skulle sannolikt 

täcka det beräknade underskottet för verksamhetsåret 2024–2025. 

 

§ 66. Årsmötet  

Styrelsen kommer via mail att ta del av samtliga handlingar inför årsmötet, som är söndagen 

den 20 oktober på BK Allians i Halmstad.   

 

Handlingarna kommer att publiceras på hemsidan i slutet av september eller i början av 

oktober.  

 

Styrelsen avser att arrangera en gratis tävling, ett höstsilver, i samband med årsmötet. 

Inbjudan kommer att skickas ut inom kort.    

 

Inga motioner har inkommit inför årsmötet. 

 

§ 67. Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes.   

 

 

 

 

  



 

 

 

 

 

§ 68. Nästa styrelsemöte är det konstituerande mötet i samband med årsmötet. 

  

§ 69. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.   

    

  

 

  

  

Marie Ynner      Peter Krug    

Sekreterare        Ordförande     

  

  

  

  


